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Het Vlaams Parlement,

– gehoord de bespreking van de beleidsbrief  Sport 2010-2011;

– gehoord het antwoord van Vlaams minister Philippe Muyters;

– overwegende dat:
1° er heel wat gemeenten zijn die geen gebruikmaken van de mogelijkheden, opgeno-

men in het decreet Sport voor Allen (decreet van 9 maart 2007 houdende de subsidi-
ering van gemeente- en provinciebesturen en de Vlaamse Gemeenschapscommissie 
voor het voeren van een Sport voor Allen-beleid);

2° Vlaanderen nog steeds kampt met een tekort aan sportinfrastructuur;
3° er in 2018 geen wereldkampioenschap voetbal in Vlaanderen zal worden georgani-

seerd en dat Vlaanderen binnenkort niet meer beschikt over voetbalinfrastructuur 
die beantwoordt aan de UEFA-normen;

4° er vanuit het Departement Cultuur, Jeugd, Sport en Media heel wat proeftuinen 
(Open Stadion, Brede School, Sport in grootsteden enzovoort) ondersteund wor-
den, zonder dat er een grondige evaluatie is geweest inzake het halen van de voor-
opgestelde doelstellingen of  inzake het departement waar dergelijke proeftuinen 
eigenlijk thuishoren (Onderwijs, Welzijn enzovoort);

5° er nog altijd niet van een splitsing van de nog unitaire KBVB kan worden gesproken 
en dat de Voetbalfederatie Vlaanderen nog steeds beschouwd wordt als een onder-
deel van, en eigenlijk een onderdeel ís van de KBVB;

6° er nog steeds een tekort is aan plaatsen voor het beoefenen van hinderlijke sporten;

– vraagt de Vlaamse Regering:
1° het ‘Sport voor Allen’-beleid ten aanzien van de gemeenten grondig te evalueren, de 

mogelijkheden te onderzoeken om ter zake de planlast voor de gemeenten – zeker 
voor de kleinere gemeenten – tot een minimum te beperken en de nodige maatrege-
len te nemen om het aantal gemeenten dat gebruikmaakt van de mogelijkheden van 
het Decreet Sport voor Allen te verhogen;

2° een – zoals door de minister aangekondigde – evaluatie van het zogenaamde Vlaams 
Sportinfrastructuurplan, dat door de vorige Vlaamse Regering werd gestart, te hou-
den, maar die evaluatie wel op zeer korte termijn uit te voeren zodat die geen rem 
betekent op de inhaalbeweging inzake sportinfrastructuur;

3° de beslissing over de via PMV uitgestelde leningen voor de bouw van voetbalstadi-
ons, indien nodig, te herzien en dat dossier zeer nauw te volgen opdat het niet-toe-
kennen van de organisatie van het WK-voetbal aan ons land niet leidt tot ernstige 
vertragingen, zo niet afstel, in de verschillende ingediende dossiers;

4° de bestaande proeftuinen grondig te evalueren, onder meer wat het feit betreft dat 
bepaalde proeftuinen elkaar in werking overlappen, en voorts inzake het halen van 
doelstellingen en inzake de financiering door andere departementen;

5° overleg te organiseren tussen de Vlaamse minister van Welzijn, Sport en Onderwijs 
over het opvolgen en financieren van voornoemde proeftuinen;

6° werk te maken van de effectieve splitsing van de nog resterende unitaire sportbon-
den zoals de KBVB;

7° met bekwame spoed en in overleg met de minister van Ruimtelijke Ordening een 
beslissing te nemen en plaatsen vast te leggen waar hinderlijke sporten kunnen wor-
den beoefend.
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